
Referat af årsmøde 2024 i PLCF /seniorer. 
 

1. Valg af dirigent:  
Bent Rasmussen blev valgt og konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt. 
 

2. Årsberetning v. Frank Gudmann:  
 
Årsmødet i 2023 var i Odense. Første dag var der efter kaffen mulighed for en gåtur 
i nærmeste omegn. 
Næste dag besøgte vi domkirken, der har meget at byde på, bl.a. den historiske 
baggrund. 
Derefter var vi på H.C. Andersen museet. Det er rigtigt flot – også omgivelserne 
udenfor, men måske er der egentlig ikke så meget for børn (!) 
Vi fik en lækker frokost på Munkebo Kro - faktisk så god, at det tog længere tid end 
beregnet, så vi missede guiden på Johs. Larsen museet. Det var dog spændende 
at se på egen hånd. 
Den næste del af turen var, at Bent guidede i bussen rundt i/på Hindsholm. Vi kom 
vidt omkring i såvel nutid som Bents ungdom. Særdeles spændende! 
Sidste dag var vi på Egeskov Slot. Vores guide var god (det er guld værd). Herefter 
tak for i år! 
 
I foråret havde vi en tur til Kjøge Miniby. Her var igen en veltalende og vidende 
guide, så det blev en god oplevelse. Ikke mindst var det spændende at se 
værkstedet, hvor man fremstillede små bitte tagsten og mursten til de fremtidige 
huse – foruden alskens små ”dimser” til allehånde konkrete opgaver. 
 
Fremover: 7. november skal vi besøge museet ”Enigma” med rundvisning og 
derefter spise frokost sammen. Herom senere.  
 

3. Økonomi:  
Frank gennemgik regnskabet, som for 2023 af forskellige grunde kun dækkede 
årsmødet. Revisorgodkendt/underskrevet dokument kunne fremvises.  
Vi har ikke fået fast tilskud fra hovedforeningen i flere år, men iflg. aftale kan vi 
alligevel modtage støtte (som regnskabet også viser). Dette bliver også aktuelt i år. 
 

4. Valg af formand, 2 medlemmer til forretningsudvalget, 1 suppleant og 1 revisor. 
Ingen ønskede at blive valgt, som varslet tidligere heller ikke Frank og Elisabeth. 
Ernst Beckman fortsætter som revisor. 
 

5. Forslag til arrangementer:  
CC Rasmussen foreslår Sønderjylland / Tyskland til årsmøde næste år. 
 

6. Indkomne forslag: Ingen. 
 

7. Eventuelt – herunder nedsættelse af ad hoc-udvalg:  



C.C. undersøger, om kontingentet stadig bortfalder, når man fylder 75 år. 
Vi nåede frem til, at når der ingen egentlig bestyrelse er, må alt foregå som ”ad 
hoc”. 
Frank sørger for regnskabet. 
C.C. og Bent er primusmotorer ved arrangement af årsmøde -25. 
Turen til Enigma-museet november er som tidligere nævnt arrangeret. 
 
 
Ref.:  Elisabeth / Frank 

 

     

 

  


